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Gericht aan wethouder Geelen: 

-Bent u op de hoogte van de toekomstplannen van voetbalvereniging Wilhelmina 08 en de 

gesprekken hierover met de gemeente ? 

-Is het u bekend dat in Weert 9 voetbalverenigingen actief zijn en dat al deze sportverenigingen te 

maken hebben met teruglopende ledenaantallen als gevolg van demografische ontwikkelingen ? 

-Dat Wilhelmina 08 (ca. 120 leden, stand 2018) n.a.v. het rapport ‘Huis van de sport’ fusiegesprekken 

heeft gevoerd maar dat dit tot op heden geen fusie heeft opgeleverd ? 

-Schept het maken van een herinrichtingsplan voor sportpark Drakesteyn en het wijzen op 

subsidiemogelijkheden geen valse verwachtingen richting het bestuur ? 

-Wat is de actuele status t.a.v. bovenstaande ? 
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Fractie VVD 

Joost Wiezer  

 


